
Zápis 
z  jednání Osadního výboru Žešov 

Datum konání: 3. 1.2022, 18:00 – 20:00 hodin v prostorách hasičské zbrojnice. 
                           

Přítomni:  viz Prezenční listina – celkem 10 členů OV

Omluveni:    2

Neomluveni:    0

Hosté:   0 občanů Žešova

Program:
1. Zahájení
2. Dotazy, podněty, připomínky
3. Závěr

Ad 1/ Zahájení

V úvodu přivítal  předseda členy osadního výboru a zahájil  jednání OV dle programu. Na
schůzi byli omluveni 2 členové, ale i přesto je OV usnášeníschopný.

Ad 2/ Projednání požadavků
 připomenutí bodů z minulého zasedání 
 členové OV by chtěli požádat, zda by bylo možné vydláždění prostoru pod stávajícími

kontejnery pro tříděný odpad, které se nachází v uličce u fotbalového hřiště.
 Členové  OV by  chtěli  prověřit  a  popřípadě  prořezat  oschlé  větve  na  stromech  u

cyklostezky  vedoucí  kolem  cesty  směrem  na  Výšovice  od  odbočky  do  Žešova  u
hřbitova až po odbočku u nové palírny do Žešova.

 Členové OV by chtěli požádat o vyvezení odpadkových košů u chodníků
 členové OV žádají o opravu veřejného osvětlení na sloupu č. (PRO3456)

Ad 3/ Závěr 

Předseda OV Žešov poděkoval členům OV  za jejich účast, náměty a připomínky.

Zapsal: Aleš Koutný ml., člen OV Žešov

Schválil: Aleš Koutný, předseda OV Žešov


